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Pozoruji život
Pozoruji život a odvozuji z něho něco jako svá současná podobenství. V reálu pak mezi
lidmi zkouším, který příběh komu otevře oči a umožní nový náhled na některou duchovní
skutečnost. Sleduji reakce, učím se, a podle odezvy hloubám, jak svoji story můžu ještě
vylepšit, aby byla ještě čistší, přiléhavější nebo přehlednější…

Měřítkem kvality totiž je, co se na základě mého příběhu odehrává v mysli mých
nevěřících známých!

Zaplatil rozbité okno
Na příklad na stížnost, že pořád „melu“ o tom Ježíši a o Jeho oběti, občas řeknu něco
takového:
„Víš, Jirko, jeden můj kamarád měl dva nevelké syny, možná jim tehdy bylo osm a deset
roků. Říkával jim, „Hoši, tady na dvorku u domu žádný fotbal! Na to si jděte tamhle do
parku…!
Kluci ovšem přes výslovný zákaz hráli fotbálek na dvorku u domu. Zábava byla na samém
vrcholu, když se jim podařilo rozbít okno! Chápeš, fakt pecka. Míč proletěl oběma skly
dovnitř. Všude plno střepů…
Okno se nespravilo tím, že přestali hrát. Ani modlení tomu oknu nepomohlo. Někdo musel
přijít, okno vysadit, odvézt ke sklenáři a pak to všechno hlavně zaplatit. Ti kluci sami neměli
žádnou možnost to opravit ani neměli peníze, aby to nechali opravit. Musel přijít někdo
‚větší‘, kdo se o to postaral a kdo to ze svého zaplatil.
A přesně tohle udělal Ježíš. V Bibli se píše, že Ježíš nikdy nespáchal, ani neřekl, ani
nezamýšlel nic špatného, a přesto byl nakonec ‚ztotožněn s naším hříchem‘
(2. Korintským 5,21). Tedy se vším špatným, co jsme udělali my lidé. Prostě okno, které jsme
MY rozbili, ON opravil a zaplatil.
Teprve touhle jeho obětí přichází prostor pro opravdové Boží odpuštění a pro náš obnovený
vztah s Ním. Dává to smysl?“

https://mostyklidem.cz/071/
https://mostyklidem.cz/077/
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Moji Jirkové k tomu občas mívají svoje polemiky. To ale nevadí! Jejich polemiky mi jen
potvrzují, že o mém obrazu opravdu přemýšlejí. Nejraději jsem, když se k mému příběhu
o rozbitém okně vrátí ještě za týden a říkají mi, jakou nedostatečnost v něm našli. To pro mě
znamená, že s mým obrazem vnitřně zápasili, i když jsem byl dávno pryč.

Lékař naboural
Zvláště lidé z náboženského zázemí mívají představu, že když za jeden zlý skutek udělají
jeden dobrý, bude před Bohem všechno v pohodě. Tím spíš, když těch dobrých skutků mají
nastřádáno víc. Takovým vyprávím tohle svoje podobenství:
„Poslyš, Jirko, představ si lékaře, který při řízení auta v opilosti srazí člověka u zastávky.

Za újmu na zdraví samozřejmě skončí u soudu. Po vyslechnutí svědků a znalců dostane slovo
a povídá: ‚Dámy a pánové, za dobu své lékařské praxe jsem zachránil tisíce lidí! Když mě teď
propustíte, zachráním další tisíce! Pokud kvůli tomu jednomu zraněnému půjdu sedět,
nebude to užitečné pro nikoho…‘
U našich soudů by možná vyvázl s podmínkou. Ale pokud to s tím alkoholem za volantem
bylo už víckrát, tak pochybuji.
Chápeš, Jirko, ani u našich soudů tisíc dobrých skutků rozhodně není omluvou jednoho
špatného, natož před Bohem!
Má to logiku? Každý náš skutek je posuzován samostatně.“

Tolik jen dvě malé ukázky, jaké soudobé obrazy používám se svými přáteli, kteří zatím
osobně neznají Pána Ježíše.

WWW.ROZMERNAVIC.CZ
Někde jsem Tě už odkázal na svůj web www.rozmernavic.cz. Podívej se tam, prosím.
Najdeš řadu dalších ilustrací, jimiž svým přátelům ukazuji určité aspekty kontaktu s Ježíšem.

WWW.JESUSUNSEEN.CZ

https://mostyklidem.cz/073/
http://www.rozmernavic.cz
http://www.rozmernavic.cz
http://www.jesusunseen.cz
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Jsem taky autorem projektu www.jesusunseen.cz (čti: [džízas ansín]) − „Neviděný Ježíš.“
Tam najdeš celou řadu dalších mých podobenství, která používám ve službě svým nevěřícím
lidem.

Dole na stránce s tímto videem je k tomu několik konkrétních odkazů.

Pane Ježíši, děkuji Ti za Tvoje silná podobenství, o kterých přemýšlíme dodnes…

 
Doporučuji Ti shlédnout nejméně tyhle odkazy na webu Rozměr navíc.cz:
Některé příspěvky jsou určeny pro přátele, kteří zatím vůbec nepřipouštějí cokoli
nadpřirozeného:
    −Mám rád neviditelné věci
    −Snížený barvocit neznamená, že barvy neexistují
    −V rádiu nejsou malí človíčci
    −Trojrozměrné obrázky.

Jiné příspěvky ukazují základní principy cesty k Pánu Ježíši:
    −Džarmila zapomněla češtinu
    −Petr to za mě zaplatil
    −To je dřina.
    −Na první pohled není zřetelný příspěvek Dvě království.

Kromě toho Ti doporučuji projít zhruba tříminutová videa na webu Jesus Unseen.cz

 

http://www.jesusunseen.cz
http://www.rozmernavic.cz
http://www.rozmernavic.cz/vertikala/mam-rad-neviditelne-veci/
http://www.rozmernavic.cz/vertikala/existuje-i-to-co-nevidime/
http://www.rozmernavic.cz/vertikala/v-radiu-nejsou-mali-clovicci/
http://www.rozmernavic.cz/vertikala/trojrozmerne-obrazky/
http://www.rozmernavic.cz/vertikala/dzarmila-zapomnela-cestinu
http://www.rozmernavic.cz/vertikala/petr-za-me-zaplatil
http://www.rozmernavic.cz/vertikala/to_je_drina
http://www.rozmernavic.cz/dve-kralovstvi
http://www.jesusunseen.cz

